
 

 

Zápis z jednání  komise pro regeneraci panelového sídliště Šipší 

ze dne 5.dubna 2004 

 

 

Místo a čas  jednání: malá zasedací  místnost MÚ Kutná Hora v 16.00 hodin 

 

Přítomni: viz  prezenční listina 

Omluveni: ing.arch.Kremla 

 

 

Program  jednání: 

- prezence 

- pan Martin Starý  z technického  oddělení  - host 

- kontrola  zápisu 

- různé 

- závěr 

 

 

Prezence: 

 Ing.Jirásek – předseda  komise přivítal členy  komise ,  hosta a zahájil  

jednání. Současně seznámil  s programem 

 

Pan Martin Starý – host 

 Pan Starý  je  pracovníkem  MÚ , odboru správy  majetku, investic a 

rozvoje města  - technického  oddělení. Má  kromě  jiného  na starosti  

městskou  zeleň a dětské  hřiště.  

 Ve svém  příspěvku  pohovořil  o své práci, hlavně  se  zaměřil  na 

dětské  hřiště  a zeleň 

 Dětské  hřiště  po  vstupu  do  EU   budou   pro  udržování  a provoz a 

hlavně  pro  finanční  náklady téměř  neúnosné.Normám , které  budou  

velmi  přísné  ( hlavně  ze strany  hygieniků) bude pravděpodobně 

vyhovovat  pouze  dětské  hřiště  na sídlišti  v Opletalově  ulici . Bude  se  

muset  najít  řešení, aby  se mohl udržovat  větší  počet hřišť  , ale  

pravděpodobně  budou muset být  vedeny  pod  jiným  

pojmenováním. Matky  s dětmi  chtějí  mít  většinou  pískoviště  a hrací  

prvky  hned  u  obyt.domů, takže  bude  to  problém. 

 Dále  se  zmínil  o úpravě  zeleně  hlavně  v ulici 17.listopadu , kde  je  

největší  zásah  v likvidaci  nevyhovující  zeleně  a výsadba  nové. 

 

 

Kontrola  zápisu  z jednání  ze dne 16.února 2004 

 Prostor za  Mamutem – plocha  , která  je vhodná  pro  parkování – pan 

Hlavatý řekl, že  zatím  se  tam žádný  nápis  nedal  pro  občany  

 Lípa  u Kauflandu  - úkol splněn 



 Ing.Jirásek – informoval  o jednání  subkomise –Strategický  plán rozvoje  

města . Vyzdvihl  vysokou  úroveň  jednání , na  kterém  se  mohl  

zúčastnit 

 

 

Různé: 

 Pan Hlavatý  - jednal s panem Ing.Kmoníčkem – zpracovatelem 

dopravního  generelu sídliště , který  by  rád  prezentoval  svoji  práci  

do  konce  dubna. Byl  by rád , kdyby se  jednání  mohla  zúčastnit  

komise  a také  by  mohla  vznést  připomínky 

Úkol pro pana Hlavatého: domluvit účast  na  projednávání ohledně 

generelu s vedoucí odboru  regionálního  rozvoje  a územního  

plánování  s pani Opatrnou 

 Pan Nováček : 

- některé pískoviště  by  navrhoval  zrušit 

- dětské  hřiště u Matky  Boží  - prasklá skluzavka  - mohlo  by se  nějaké  

dítě  zranit 

- dlažba v ulici  u kostela sv.Jakuba 

- chodník  u Kauflandu 

- ulička  mezi  Kauflandem a Albertem 

- Pan Hlavatý , vyzdvihl  všímavost  pana Nováčka a navrhnul mu , aby 

s technickými připomínkami zašel  za  ním  na technické  oddělení a 

hned  by se  vše  mohlo  operativně řešit 

 Ing.Jirásek – zviditelnit  existenci této  komise 

 Pani Hnátková  - v Kutnohorských  listech bude  možnost  prezentovat i 

tuto  komisi 

 Pan Hlavatý  - navrhnul, že  by se  mohla  komise  podílet  na činnosti  ZŠ 

Jana Palacha – myslí se tím hlavně pomoc  při akcích , pořádaných 

školou, nabídl předsedovi  komise účast  na  jednání ZRPŠ ( 20.4.04) 

 

 

Příští jednání  se  koná  

dne 24. května 2004 

v malé zasedací  místnosti  MÚ – Vlašský dvůr, I.patro, dveře č.8 

 

 

 
Zapsala: Alana Děkanovská 

Zápis e-mailem  ověřil : Ing.Jirásek 


